
Pred idejnim plenumom ZK
Nekatera razmišljanja o tem, da ZK ugled

spet počasi raste so iz trte zvita. Kljub temu, da
so leze o aktualnih idejnopolitičnih razmerah v
družbi in ZK po mnenju nekaterih razpravljalcev
iz osnovnih organizacij dobre. razumljive, jasne,
konkretne, so bili člani Občinskega komiteja ZK
Ljubljana Vič-Rudnik mnenja, da je bilo nekaj
podobnega zapisano že pred revolucionarno 13.
sejo. Praksa se od takrat ni veliko spremenila na
bolje.

O tem, da ZK raste ugled, bomo lahko razmi-
šljali in sklepali, če bo idejni plenum akcijsko
nakazal izhod iz obstoječega slanja in za to uspel
mobilizirati celotno članstvo, ki bo z akcijo spre-
minjalo prakso in vrnilo ugled ZK.


